

大批量供应三菱帕杰罗V33分动箱链条

产品名称	大批量供应三菱帕杰罗V33分动箱链条
公司名称	浙江省诸暨市中马链条厂
价格	面议
规格参数	加工定制:是 类别:分动箱链条 材质:合金钢
公司地址	诸暨市陶朱街道三都路155号
联系电话	7072679 13858501838

产品详情

批量供应v33分动箱链条

description: chain, transfer front drive application: mitsubishi

pajero

specifications:

1.oem no.: mb886422

2.very competitive price level.3.easy to install and durable.4.assurable quality(iso9001).5.we can develop new items as customers' special requirement.6.product name: chain, transfer front drive.other terms:1.payment term: t/t.2.shipment term: fob; c&f; cif.3.time for product samples: 3-15 days.4.time of delivery(ship): 35-40 days.5.delivery port: ningbo/shanghai/guangzhou,china.6.oem no.:

浙江省诸暨市中马链条厂成立于1995年，是专业生产汽车发动机链条、摩托车链条和机械传动链条的制造商。现年产各种汽车、摩托车链条100余万套，产品主要出口东南亚、南美、非洲、中东、东欧等国家和地区。

工厂采用先进的设计制造工艺，选用优质合金钢材料，检测设备齐全，产品质量稳定。工厂已通过cqc iso9001-2008质量管理体系认证。工厂地处浙江诸暨城西工业新城，距杭金衢高速公路诸暨出口处3000米，距浙赣高速铁路诸暨站4000米，交通十分便利。“质量第一、诚信至上”是中马的追求。中马热诚欢迎您的光临！

zhejiang zhuji zhongma chain factory is created in 1995, is professional manufacture automobile timing chain、transfer case chains、motorcycle chain、driving chain, the main production is exported to south america, africa, middle east and south east asia etc. zhongma chain manufacturer using modern processing for designing and manufacturing . choose good alloy steel , complete quality check equipment, have stable product quality , gets good appraise from the customers . our factory implement completely iso9001-2008 quality system. "quality first, sincerity first " is that we pursue . our factory is around 3000 meter away from the zhuji out on the hangjinqu highway, has convenient transportation. welcome all the new and old customers.

本产品的加工定制是是，类别是分动箱链条，材质是合金钢，适用车型是帕杰罗/猎豹，产地是中国，配件编号是MB886422